
Vaaliteema 2012

Hei vaan kaikille,

nimeni on Belle Selene Xia (ehdokasnumero: 713) ja olen Perussuomalaisten ehdokkaana tämän vuoden 

kunnallisvaaleissa.  Uskon vahvaan talouteen ja  haluan  olla  mukana  kehittämässä  Suomen tulevaisuutta. 

Vaaliteemani on Helsingin kaupungin työllisyyden parantaminen, sekä yrittäjyys ja nuorison syrjäytymisen 

ehkäisy. Lisäksi haluan tukea ihmislähtöisiä palveluita, demokraattista yhteiskuntaa ja kestävää kehitystä.  

Uskon kyllä, että minusta on paljon hyötyä helsinkiläisille.

1. Haluan ensiksi ottaa kantaa Helsingin kaupungin työllisyyteen. Mielestäni työllisyyden tukemisen pitäisi 

olla  yksi  Suomen  valtion  kriittisimmistä  fokusalueista,  koska  se  vaikuttaa  moneen  eri  asiaan,  esim.  

kansalaisten hyvinvointiin ja talouskasvuun. Tällä hetkellä tilanne on erittäin huolestuttava, ja liian vähän on 

tehty  Helsingin  kaupungin  työllisyyden  vahvistamisen  eteen.  Työllisyysasteen  putoamisen,  työpaikkojen 

määrän pienentymisen ja kilpailun koventumisen johdosta on ilmiselvää, ettei työllisyystilannetta voi jättää 

ainoastaan  markkinavoimien  armoille.  Lisäksi  finanssikriisi  on  merkittävästi  vaikuttanut  kansalaisten 

arkeen,  ja  epävarmuus  tulevaisuudesta  on  lisääntynyt  niin,  että  elämänlaatu  on  heikentynyt 

työmahdollisuuksien supistumisen seurauksena.

Siksi  on  tärkeää  säätää  ja  uudistaa  nykyistä  toimintamallia  vastaamaan  paremmin  taloushaasteita  sekä 

lyhyellä että  pitkällä  aikavälillä.  Näiden tavoitteiden saavuttamiseksi  oppisopimuskoulutus  tarjoaa hyvän 

tavan tutustuttaa nuoria työelämään ja vahvistaa työttömien työkykyä. Toisaalta asia ei ole yksinkertainen, 

koska työn kysyntä ja tarjonta eivät tällä hetkellä kohtaa toisiaan, ja koulutus ei ratkaise kaikkien työttömien  

ongelmia.  Lisäksi  YT-lakia  on  syytää  laajentaa,  koska  yritysten  pitäisi  kantaa  enemmän  vastuuta 

henkilöstöstään. Erityisesti iäkkäitä ja kokeneita työntekijöitä pitäisi kunnioittaa entistä enemmän ottaen 

huomion heidän aiemmat kontribuutionsa työelämään. Toisin sanoen yrityksen tiedonantovelvollisuus YT-

neuvotteluista  ei  yksinään  riitä,  koska  irtisanominen  vaikuttaa  monen  ihmisen  elämään  negatiivisesti. 

Kannatan irtisanottavan henkilöstön uudelleenjärjestelyn lisäämistä YT-lakiin kohtuuttomien irtisanomisten 

välttämiseksi.

2.  Haluan  seuraavaksi  ottaa  kantaa  Helsinkiläisten  yrittäjyyteen.  Mielestäni  yrittäjyydellä  pystymme 

vahvistamaan  työllisyyttä  ja  lisäämään  merkittävästi  talouskasvua.  Toisin  sanoen  yrittäjyys  tuo 

työmarkkinoille positiivista voimaa. Vaikka nykyään yrittämiselle tarjotaan erilaista tukea ja työkaluja,  ja 

poluista yrittäjäksi tiedotetaan varsin hyvin, suuria menestystarinoita on suhteellisen vähän.

Yksi ongelma on tuoreiden yrittäjien vähäinen alkupääoma. Siksi tilanne on ongelmallista, koska yrittäminen 

on  liian  iso  riski  monille  tavallisille  kansalaisille.  Tästä  tulee  mieleen,  että  Suomen  valtio  voisi  tukea 

yrittämistä erilaisilla lainavaihtoehdoilla. Koroton laina yrittäjille voi lieventää heidän pääoman saamiseen 

liittyviä  ongelmiaan,  ja  joustavalla  takaisinmaksuajalla  tuoreet  yritykset  ehtivät  rauhassa kypsyä.  Lisäksi 

koen,  että  yrittäjäksi  ryhtyminen  on  tällä  hetkellä  liian  byrokraattinen  prosessi  ja  siksi  sitä  on  syytä 

yksinkertaistaa.  Erilaisten  lomakkeiden  ja  muun byrokratian  vähentäminen  on  tarpeen.  Kannatan  myös 

Tekesin tukipaketin myöntämistä tulevaisuudessa pienyrittäjille.

3. Haluan viimeisenä ottaa kantaa Helsingin kaupungin nuorison syrjäytymiseen. Mielestäni tämä ongelma 

on pahentunut entisestään, ja se vaikuttaa tuleviin sukupolviin. Meidän velvollisuutemme on varmistaa, että 

nuorista pidetään yhteiskunnassamme hyvää huolta ja heidän ongelmiansa kuunnellaan ja ratkaistaan. Tässä 

tapauksessa on turha syyttää tilanteen kärjistymisestä yhtä tahoa, olkoot se vanhemmat, koulu tai ympäristö,  
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vaan  meidän  on  toimittava  yhdessä  nuorison  syrjäytymisen  ehkäisemiseksi.  En  tarkoita  ainoastaan 

koulukiusaamisen estämistä. Viimeaikaisten uutisten valossa olen tullut yhä enemmän vakuuttuneeksi siitä, 

ettei nuorisoa ole kuunneltu tarpeeksi ja että heidän avunhuutojansa on käsitelty lepsusti.

Haluan  erityisesti  uudistaa  maahanmuuttajien  kotoutumispolitiikkaa,  koska  maahanmuuttajataustainen 

nuoriso  joutuu  muita  herkemmin  syrjäytyneeksi.  Ehdotan,  että  potentiaaliset  ongelmanuoret  otetaan 

vakavasti jo alkuvaiheessa, ja enemmän resursseja satsataan perus- ja ammattikouluihin. Lisäksi niille, jotka  

haluavat  myöhemmin  palata  koulunpenkille,  tarjotaan  tähän  mahdollisuus.  Laadukas  opetus  on  tässä 

avainsana. En kuitenkaan kannata byrokratian lisäämistä nuorison hyvinvoinnin valvontaan liittyen.

Belle Selene Xia
24.9.2012

Lämpimät kiitokset Sinulle äänestäjäni!

Jos tapaan jonain päivänä äänestäjiäni kadulla, haluaisin kertoa heille hyvällä omatunnolla: "Teidän äänenne 

eivät  ole  menneet  hukkaan.  Pidin  kiinni  vaalilupauksistani,  ja  olen  tehnyt  jotain  konkreettisesti  hyvää 

Helsinkiläisten hyvinvoinnin eteen."

Belle Selene Xia
23.4.2012

Vaaliteemani  ja  ratkaisumalleja  Helsingin 
kaupungin ongelmiin
12.10.2012 21:44 Belle Selene Xia

1.  Haluan  nostaa  Helsingin  kaupungin  työllisyysastetta.  Nykyinen  hallitus
on  panostanut  liian  vähän  kotimaan  työllisyyden  parantamiseen.
YT-neuvottelulaki  on  uudistettava,  jotta  työnantajat  kantaisivat  enemmän
vastuuta  henkilöstöstään.  Positiivisen  diskriminaation  sijaan  maahanmuuttajien
työllisyyttä voidaan parantaa tarjoamalla heille  erilaisia  työharjoittelupaikkoja.  Ottaen huomioon 
Suomen  jäsenmaksut  Euroopan  Unionille,  kehitysyhteistyörahoja  on  leikattava,  jotta  valtion 
investoinnit kääntyisivät kotimaan työllisyyden tukemiseen. En kannata uusia tukipaketteja Kreikalle 
ennen kuin Kreikka on täyttänyt sille asetetut säästötavoitteet. 

Työllisyyden  parantamisen  kannalta  on  ensiarvoisen  tärkeää  vahvistaa
taloutta  ja  kuluttajien  luottamusta  siihen.  Heikentyvä  euro  on  hyvä  asia  Suomen
viennille,  ja  Suomen  pitäisi  kehittää  lisää  vientiteollisuutta  erityisesti  Venäjän
kanssa,  joka  on  Suomen  tärkein  euroalueen  ulkopuolinen  vientimaa.  Lisäksi  suomalainen
ympäristöteknologinen  osaaminen  luo  tärkeitä  tulonlähteitä  Suomen  valtiolle.  Julkisten
palvelujen  osittainen  yksityistäminen  tukee  paikallisten  yrittäjien  toimintaa
ja  tehokkuutta.  Esimerkkinä  nykyinen  julkisen  terveydenhuollon  palvelutaso  on
täysin  hyväksymätöntä.  Vastustan  SDP:n  linjaa  hillitä  markkinavoimia,  esim.
vuokrahintojen  kontrolloimisen  kautta.  Jos  valtio  haluaa  tuottaa  palvelut
kokonaan julkisesti, sen on ensiksi tarjottava toimiva malli. 

2.  Haluan  kannustaa  Helsinkiläisiä  yrittäjäksi  ja  tukea  Helsinkiläisiä
yrittäjiä.  SDP:n  ajamat  veronkiristystoimet  (mm.  rahoitusmarkkinavero)  tappavat
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yrittämisen  henkeä  ja  pakottavat  suomalaiset  yritykset  ulkoistamaan  toimintonsa
ulkomaille. Kannatan työttömyysturvan ja toimeentulotuen vähentämistä. Kannatan myös yrittäjien 
tukiverkon lisäämistä. Tällä hetkellä tiedottaminen on hajanaista ja byrokraattista, joten tukia ja 
avustuksia  pitäisi  yhdistää  ja  lomakkeiden  täyttöä  yksinkertaistaa.  Tukien  ja
avustuksien  myöntämisessä  on  myös  poistettava  ikädiskriminaatio.  Kannatan  Tekesin
tukipakettien myöntämistä pienyrittäjille. 

Työpaikkojen  määrä  ei  ole  merkittävästi  lisääntynyt  Helsingin  kaupungissa  viime  vuosina  mikä 
tarkoittaa  sitä,  ettei  kaupunki  ole  investointeja  houkutteleva.  Siksi  kaupungin  tonttimaan
kaavoituksessa  on  otettava  huomioon  yrittäjien  tarpeet  ja  tarjottava
erityisesti  kansainvälisille  yrityksille  koulutettua  työvoimaa.  Lisäksi  haluan
tarjota  Helsinkiläisille  yrittäjille  enemmän  edullisia  vuokratiloja,
yrityshotelleja  ja  parkkipaikkoja.  Julkisella  rahoituksella  toteutetut  hankkeet
ovat  suurin  osa  laadultaan  heikkoja,  esim.  Hitas-järjestelmä  on  lisännyt  tähän
mennessä  väärinkäytöksiä,  joten  kuntien  on  vaalittava  hankkeita,  joissa  on
kasvupotentiaalia.  Tähän  tarvitaan  tehokkaita  valvontajärjestelmiä  hankkeiden
seurantaan.

3.  Haluan  tarttua  nuorison,  erityisesti  maahanmuuttajataustaisten  nuorten
syrjäytymisen  ongelmaan.  Vaikka  tuleva  eläkemenojen  kasvu  vaatii  nuorten
osallistumista  työelämään,  samalla  nuorille  pitäisi  antaa  mahdollisuus
opiskella  rauhassa.  En  kannata  oppisopimuksia,  joissa  yritykset  käyttävät
hyväksi  halpaa  työvoimaa.  Sen  sijaan  opintoihin  voidaan  sisällyttää  käytännön
harjoittelua.  Koulutus-,  työllisyys-  ja  sosiaalijärjestelmien  on  uudistuttava
yhtä aikaa. 
Tällä  hetkellä  opetusjärjestelmä  ei  tue  opiskelijoiden  henkistä
kasvua.  Nuorison  avunhuutoon  ja  erityisesti  rikoskierteeseen  on  tarttuva  jo
varhaisessa  vaiheessa.  Ennalta  ehkäisy  sisällyttää  mm.  koulukiusaamisen,
mielenterveysongelmat  ja  oppimisvaikeudet.  Nuorison  syrjäytymisen  ongelman
pahentuminen  on  osoitus  siitä,  ettei  ammatillisen  peruskoulutuksen  tavoite  ole
saavutettu,  ja  siksi  oppilaitoksille  on  laadittava  toimivampi  malli.
Peruskoulun  jälkeen  on  taattava  kaikille  nuorille  jatkokoulutuspaikka.  Suomeen  tarvitaan  myös 
päteviä  opettajia  ja  professoreita  tarvittaessa  jopa  ulkomailta.  Maahanmuuttajanuoret  on 
integroitava  suomalaiseen  ympäristöön,  ja  ulkomaalaisille  opiskelijoille  on  otettava  käyttöön 
lukukausimaksut.

Haluan  Suomeen  lisää  demokratiaa.  En  kannata  kuntien  pakkoliitosta,  joka
heikentää lähidemokratiaa. Toki kuntien välillä tarvitaan lisää yhteistyötä, mutta Helsingin pitäisi 
pysyä itsenäisenä. Haluan luoda lisää demokratian valvontakeinoja Suomen yhteiskuntaan. 
Tuen  kestävää  kehitystä,  koska  nykyistä  yhteiskuntaa  voidaan  kehittää  niin,
ettei  seuraavan  sukupolven  tarvitse  kärsiä.  Nykyiset  rakennukset  eivät  ole
tarpeeksi  energiatehokkaita,  joten  ekologisten  asuntojen  tuotanto  on  suositeltavaa.
Ympäristö,  taloudelliset  tekijät  ja  ihmisarvot  ovat  kaikki  tärkeitä,  eikä
ihmisarvoa  voida  määritellä  pelkästään  taloudellisin  perustein.  Suomalaista
luontoa, sekä puhdasta maa- ja metsätaloutta on vaalittava jatkossakin.

Kansainvälinen ja vapaa Helsinki
4.10.2012 22:05 Belle Selene Xia

http://belleselenexia.puheenvuoro.uusisuomi.fi/kayttaja/belleselenexia


Helsinkiläiset  haluavat  kohtuuhintaisia  vuokra-asuntoja,  mutta vuokrat  ovat  nousseet  radikaalisti. 
Hintojen  nousu  selittyy  osittain  inflaatiolla,  markkinavoimilla  ja  kalliilla  rakennuskustannuksilla. 
Helsingissä asuminen on kuitenkin nykyisin suhteellisen kallista. Yhtenä ratkaisuna näkisin tyhjillään 
olevien  kiinteistöjen  vuokrakäytön  helpottamaan  asuntopulaa.  Pitkällä  aikavälillä  koen,  että  on 
tärkeää  nostaa  Helsingin  kaupungin  työllisyyttä,  jotta  Helsinkiläisillä  olisi  varaa  maksaa  kalliita 
vuokria.

Epäonnistunut maahanmuuttopolitiikka aiheuttaa veronmaksajille kohtuuttomasti kuluja.  Kannatan 
kuitenkin  työperäistä  maahanmuuttoa,  jolloin  ihmisten  osaamista  voidaan  hyödyntää  parhaalla 
mahdollisella  tavalla  maiden  välillä.  Tarkoitan  tässä  tapauksessa  myös  ulkomaalaisia 
yrityksiä/yrittäjiä,  joiden  kautta  myös  suomalaiset  työntekijät  työllistyvät.  Ulkomailta  tulleet 
opiskelijat ovat myös lämpimästi tervetulleita, ja meidän on pohdittava, miten saamme heidät myös 
jäämään Suomalaiseen työelämään valmistumiseen jälkeen.

Asukkaiden osallistuminen kaupungin asioihin onnistuu parhaiten alueellisen toiminnan kautta. Vaikka 
alueelliset toimielimet pysyisivät vain keskustelufoorumin tasolla, ja olisivat näin ilman päätös- ja 
toimivaltaa, on silti  hyödyllistä kannustaa osallistumisaktiivisuutta yhteiskunnan toimintaan. Hyviä 
kehitysideoita tulee esille, kun osallistujat pohtivat yhdessä uusia toimintatapoja. Arkikokemuksella 
on paljon arvoa.

Perussuomalaisten  puolueen  arvot  pohjautuvat  sinivalkoiseen  suomalaisuuteen.
Olen  Suomen  kansalainen,  mutta  vanhempani  ovat  Kiinasta.  Olen  miettinyt,  mitä
suomalaisuus  minulle  merkitsee.  En  tarkoita  tässä  ainoastaan  suomalaista
kulttuuria,  vaan  arvomaailmaani,  joka  on  muodostunut  kasvuympäristöni  ja  yhteiskunnan
arvoista  sekä  elämän  kokemuksestani.  Vaikka  isänmaallisuus  vaatii  lojaalisuutta
Suomen  valtiota  kohtaan,  se  ei  tarkoita  erilaisuuden  vihaamista.  Päin  vastoin
mielestäni  aito  isänmaallisuus  on  näkymätöntä  ja  jatkuvaa  työtä  paremman  Suomen
tulevaisuuden puolesta. 

Haluan kehittää Suomen yhteiskuntaa niin että kaikilla olisi hyvä olla ja asua täällä. Meillä pitää olla 
turvallinen ympäristö, jossa tarjotaan erilaisia työ- ja koulutusmahdollisuuksia. Meidän tulisi voida 
luottaa siihen, että Suomen valtio on aidosti kansan puolella ja että tulevaisuuden näkymät ovat 
posiitiivisia.  Veroasteen  nostaminen,  peruspalvelujen  leikkaus  ja  velkaantuminen  eivät  ole 
pitkäaikaisia ratkaisuja. Suomessa on paljon arvokkaita perinteitä, joita pitää vaalia. Lisäksi valtion 
täytyy  luoda  oikeudenmukainen  järjestelmä,  toimiva  infrastruktuuri  ja  selkeä  lainsäädäntö,  joka 
tukee Suomen talouskasvua ja kansalaisten hyvinvointia. Mielestäni jokainen yksilö on arvokas, ja 
meissä jokaisessa on valtavan paljon potentiaalia.  Siksi  valtion tehtävä on antaa ihmisille  oikeat 
työkalut, joilla he voivat kukoistaa. 

Tulevaisuuden Helsinki
11.10.2012 17:47 Belle Selene Xia

Toisin kuin Kokoomuksen politiikka antaa ymmärtää, ihmisen arvoa ei voida määritellä pelkästään 
taloudellisin perustein. Palvelut on suunniteltava ihmisiä varten, eikä päinvastoin. Kansan mielipide 
on  otettava  huomioon  poliittisessa  päätöksenteossa.  En  kannata  byrokraattista  hallintoa  (esim. 
kuntapakkoliitoksen  seurauksena),  jossa  korruptio  ja  vallan  keskittäminen  heikentää 
lähidemokratiaa. 
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Suomen yhteiskunta on avoin erilaisille kulttuureille,  mutta suomalaisia  arvoja on vaalittava niin 
kauan  kuin  elämme  Suomessa.  Se,  että  Perussuomalaiset  haluavat  auttaa  maahanmuuttajia 
integroitumaan  Suomen  yhteiskuntaan  ei  tarkoita  sitä,  että  olemme  maahanmuuttajavastaisia. 
Päinvastoin kannatamme työperäistä maahanmuuttoa. Uskomme, että työnteko on paras kotouttaja, 
ja työn kautta maahanmuuttajien elintaso nousee positiivisessa syklissä. Jos turvanpaikanhakijoille 
luvataan parempaa tulevaisuutta, Suomen valtion on myös sitä annettava. Ei  tänne ole tarkoitus 
vastaanottaa  suurta  määrää  turvapaikanhakijoita  ilman  toimivaa  maahanmuuttopolitiikkaa. 
Köyhyyden alueellistumiseen on puututtava uudistuvalla asuntopolitiikalla ja rikollista toimintaa on 
rangaistava. Minulla on nollatoleranssi ihmiskauppaan.

Terveyspalvelut ovat kansan hyvinvoinnin peruspilareita. Arvokas vanheneminen tarkoittaa sitä, että
vanhuksille  tarjotaan  ihmislähtöisiä  palveluita  turvallisessa  asuinympäristössä.  Tuen  ihmislähtöisiä 
palveluita,  mikä  tarkoittaa  sitä,  että  palvelun  tarjonta  on  suunniteltu  asiakkaan  näkökulmasta. 
Peruspalvelut  on  taattava  kaikille,  ja  laadukas  päivähoito  kuuluu  perusoikeuksiin,  joten 
päivähoitomaksuja ei pitäisi enää korottaa vuonna 2014. Päivähoidossa pätevä henkilökunta on myös 
tärkeä. Yksityisen hoidon tukeminen tarjoaa vaihtoehtoista ratkaisumallia. 

Nuoriso  on  osa  Suomen  tulevaisuutta,  ja  nuorison  syrjäytymisen  ehkäisyn  pitäisi  olla  kuntien 
päätöksenteon  prioriteettilistalla.  Asennemuutoksella  voidaan  estää  nuorison  syrjäytymistä  minkä 
lisäksi tarvitaan lisää resursseja nuorisotyöhön. Lapsiperheiden haasteita voidaan osittain lieventää 
valinnanvaraisilla  päivähoitopalveluilla  ja  uudistamalla  toimeentulotukijärjestelmää.  Laadukas 
opetus  edellyttää  sitä,  että  luokkakokoja  pidetään  kohtuullisena,  ja  maahanmuuttajat  nuoret 
integroidaan  suomalaiseen  ympäristöön.  Haluan  tukea  lisää  liikuntamahdollisuuksia  nuorille,  ja 
mielestäni valtion on tuettava mm. urheiluseuroja ja muita harrastusyhdistyksiä entistä enemmän. 
Nuorison terveellistä elämäntapaa ja työllistymistä voidaan myös tukea erilaisella seuratoiminnalla. 
Tähän tarvitaan lisää yhteistyötä kuntien ja yksityisen sektorin kanssa. Lisäksi nuoria yrittäjiä voidaan 
tukea  verotusta  keventämällä,  ja  heille  voidaan  tarjota  lisäksi  edullisia  vuokratiloja  ja 
yrityshotelleja.

Kokoomuksen ja SDP:n Suomi
9.10.2012 16:32 Belle Selene Xia

Kokoomuksen  sisäpiirin  tiedon  mukaan  Kokoomuksen  johto  on  halukas  viemään  Suomen  Natoon. 
Ristiriitaisesti tämä ei ole saanut edes kolmasosan tukea Suomen kansalta. Kokoomuksen johtajan, 
pääministeri  Kataisen  mielestä  Nato-jäsenyys  vahvistaisi  Suomen  turvallisuutta.  Minun  mielestäni 
Nato-jäsenyys aiheuttaisi vakavia ulkopoliittisia ongelmia. Venäjän ja Georgian välinen sota vuonna 
2008 johtui juuri Georgian Nato pyrkimyksistä. Lisäksi myös Ranska ja Saksa estivät Georgian Nato-
jäsenyysprosessia.  Vaikka  Yhdysvaltain  Helsingin  lähetystö  on  painostanut  suomalaisia  poliitikkoja 
Nato myönteisyyteen, voidaan kysyä eikö suomalaisilla poliitikoilla ole omaa mielipidettä siitä, mikä 
on  Suomen  valtiolle  ja  Suomen  kansalle  parasta.  Viimeaikaisten  uutisten  valossa  Kokoomuksen 
ylimielinen ulkopolitiikan hoito on aiheuttanut kireitä välejä Suomen ja Venäjän välillä. Mielestäni 
Suomen pitäisi vahvistaa kotimaan taloutta hyödyntämällä ulkomaankauppaa, eikä lietsoa sotaisia 
suhteita  naapurimaamme  kanssa.  Kokoomuslaiset  kannattavat  myös  vanhuuseläkeiän  alarajan 
nostamista, vaikka tällä hetkellä eläkeikä Suomessa on jo 63-68 vuotta. Realiteetissa suomalaiset 
jäävät keskimäärin noin 60-vuotiaana eläkkeelle, koska suurin osa ihmisistä ei ole työkykyisiä 60-
vuotiaina. Vanhuuseläkeiän alarajan nostaminen pahentaa myös Suomen nuorison työttömyyttä. 
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Valtiovarainministeri  (SDP:stä),  lahjoitti  2,3  miljardin  euron  tukipaketin  Kreikalle,  mutta  kertoi 
jälkeenpäin  ettei  hän  tiedä  mitä  tapahtuu,  jos  Kreikka  ajautuu  maksukyvyttömäksi  tai  irtautuu 
eurosta. Lisäksi valtiovarainministeri totesi, ettei Suomi voi tehdä muuta kuin katsoa, miten Kreikan 
hallitusneuvotteluissa käy, ja että Kreikan tukipaketin onnistuminen on ainoastaan Kreikasta itsestään 
kiinni. Valtiovarainministeri korosti kuitenkin ristiriitaisesti Suomen veronmaksajien rahojen olevan 
turvassa Kreikalta saatujen vakuuksien johdosta, muttei suostunut julkaisemaan vakuussopimuksia, 
jotka olisivat olennaisia taloudellisten sitoumusten tarkastelussa. Suomen valtion velka on kasvanut 
noin  10  miljardia  euroa  kolmen  viime  vuoden  aikana.  Julkisen  talouden  alijäämä,  vähentyneet 
verotulot  ja  lisääntyneet  julkiset  menot  nostivat  erityisesti  pääkaupunkiseudun  velanottoa. 
Valtiovarainministeri  on  myöhemmin  myöntänyt,  ettei  Kreikka  ole  pystynyt  sitoutumaan  sille 
myönnettävän tukipaketin ehtoihin ja että vakuussopimuksen yksityiskohdat ovat epäselviä.

Kokoomuksen puoluevaltuusto ehdotti, että sairasloman ensimmäisestä päivästä tehtäisiin palkaton 
ja sairaslomasta maksettaisiin 80% normaalipalkasta kahden viikon ajan poissaolojen väärinkäyttöjen 
vähentämiseksi. Myöhemmin Kokoomuksen edustaja, pääministeri Katainen, lisäsi kuitenkin sen, että 
99,5% suomalaisista on rehellisiä. Hän toivoi myös reilua henkeä työntekijöiltä tähän muutokseen 
liittyen.  Vaikka  palkansaajajärjestöt  ovat  jo  tyrmänneet  muutosehdotuksen,  pääministeri  totesi, 
kuinka työntekijöiden sairaslomien yhden päivän karenssi on työmarkkinajärjestöjen asia. Mielestäni 
pitkällä  aikavälillä  sairaslomien  yhden  päivän  karenssi  ja  pienennetty  sairaslomapalkka  alentaa 
tuottavuutta. Työntekijöiden motivaatio laskee, koska heitä ei arvosteta ihmisinä vaan kohdellaan 
kuin koneita. Kokoomuksen luoma yhteiskunta olisi sellainen, jossa ihmisarvo määritellään ainoastaan 
taloudellisin perustein. Tässä ongelmana on vain se, että tällaisessa yhteiskunnassa ihmisten energiat 
kulutetaan  loppuun,  jolloin  tyytymättömyys  työnantajaa  kohtaan  nousee  ja  heijastuu  jatkuvasti 
pienentyvänä työtehona, jolloin tuotot ja voitot kärsivät vastoin alkuperäistä tavoitetta.

Suomen  hallituksen  asuntoministeri  (SDP),  haluaa  kuusinkertaistaa  vuokra-asuntotuotannon  ja 
määrittää  sitovan  lähtövuokran  osana  ARA  hankekäsittelyä.  Hänen  mukaansa  kallis  asuminen 
vaikeuttaa  pääkaupunkiseudun  kasvua  ja  työllisyyttä.  Asuntokannasta  voimme  nähdä,  että 
omistusasuntoja Helsingissä on noin 40% asunnoista ja kaksion vuokra on Helsingissä keskimäärin noin 
700€  kuukaudessa.  Mielestäni  vuokra-asuntotuotannon  kuusinkertaistaminen  vääristää  kysyntää, 
aikaistaa  nuorten  muuttoa  pois  kotoa  ja  satuttaa  asunnon  omistajien  etuja.  Lisäksi  sitovan 
lähtövuokran pakottaminen valtion tuella syö valtavasti  veronmaksajien rahoja. Toisin kuin SDP:n 
asuntoministeri  antaa  ymmärtää,  pääkaupunkiseudun  kasvu  ja  työllisyys  eivät  ole  täysin  kiinni 
vuokra-asuntojen  hinnasta.  Työllisyyden  nostaminen  riippuu  nuorison  syrjäytymisen  ehkäisystä, 
yrittäjyyden kannustamisesta ja maahanmuuttopolitiikasta. Jos Helsinkiin halutaan kohtuuhintaisia 
asuntoja,  se  edellyttäisi  Helsinkiläisten  reaalitulojen  kasvua  ja  muiden  asumisvaihtoehtojen 
tukemista.  Asuntoministerin  esittämä  markkinahintojen  merkittävä  vääristäminen  valtion  tuella 
tuottaa pitkällä aikavälillä vain tehottomuutta ja asunnon omistajien etujen syrjintää puhumattakaan 
asukkaiden epäoikeudenmukaisesta allokaatiosta, joka johtaa vähäosaisten kasautumiseen tietyille 
alueille.

Helsingin kaupungin tulevaisuuden haasteet
6.10.2012 22:15 Belle Selene Xia

Helsingin kaupungin väestön kasvu on asettanut kovaa painetta vuokriin ja asuntojen saatavuuteen. 
Rakennusyhtiöiden  vastahakoisuus  yhteistyöhön  valtion  kanssa  ja  puutteelliset 
laadunvalvontajärjestelmät  ovat  aiheuttaneet  ongelmia  Helsingin  kaupungin  vuokra-
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asuntotuotannossa. Lisäksi suomalaiset opiskelijat joutuvat toistuvasti kärsimään asunnottomuudesta, 
ja heitä ahdistetaan soluasuntoihin, joissa kymmenkunta opiskelijaa saattaa jakaa yhtä keittiötä. 
EU-jäsenyys  on  vauhdittanut  maahanmuuttoa.  Maahanmuuttajaväestön  nopea  kasvu  aiheuttaa 
Helsingissä  huono-osaisuuden  keskittymistä  tietylle  alueelle,  kulttuurien  konflikteja  ja 
työllisyyshaasteita.  Asuinalueiden  ja  sen  palveluiden  kurjistuminen  pahentuu  entisestään,  kun 
hyvätuloiset  maahanmuuttajat  ja  kantaväestö  muuttavat  muualle.  Lisäksi  valtavat  julkiset 
investoinnit  ulkomaalaisten  tutkinto-opiskelijoiden  houkuttelemiseen  eivät  varmista  heidän 
kotoutumistaan Suomen yhteiskuntaan. 

Palvelun  tarjonnan  keskittyminen  julkiseen  sektoriin  yksityistämisen  sijaan  satuttaa  paikallisia 
yrittäjiä.  Lisäksi  sosiaali-  ja  terveyspalveluiden  hintojen  nousu  vaikuttaa  negatiivisesti  erityisesti 
pienituloisiin ja vanhuksiin. Reaalitulojen hidas kasvu lisää tuloeroja, kun köyhät köyhtyvät ja rikkaat 
rikastuvat.  Tässä  tapauksessa  lapsiperheiden  ja  vanhusten  tulot  kärsivät  eniten.  Lisäksi  kun 
suomalaiset yritykset ulkoistavat toimintaa ulkomaille ja samalla YT-neuvotteluissa potkitaan satoja 
suomalaisia  työntekijöitä  pihalle  löysän  YT-neuvottelu  lainsäädännön  takia,  kotikaupungissamme 
vaalii kasvava työttömyys. 

Tällä  hetkellä  Suomessa peräti  joka  neljäs  nuori  on  vailla  työpaikkaa ja maahanmuuttajanuorien 
syrjäytymisen  ongelma  pahentuu  koko  ajan.  Vaikka  nuorisotyöttömyys  aiheuttaa  masennusta  ja 
lisääntyvää  rikollisuutta,  nykyinen  hallitus  ei  ole  merkittävästi  lisännyt  nuorisotyöttömyyden 
hoitotukea.  Sen sijaan hallitus nosti  kehitysyhteistyön määrärahaa,  vaikka Suomi on jo maksanut 
tuhansien  miljoonien  jäsenmaksuja  EU:lle.  Samalla  työnantajien  Kela-maksu  on  poistettu  ja 
hyväosaisten verotusta on laskettu. 

Jos  Helsinki  linkitetään  naapurikuntien  kanssa  tämä vaikeuttaa  mm.  lähidemokratian  toteutusta. 
Ottaen  huomioon  eri  kuntien  rakenteelliset,  demografiset  ja  hallinnolliset  eroavuudet,  kuntien 
liittoutuminen on vain keino vallan keskittämiseen pienelle joukolle ihmisiä.  Kun hallintouudistus 
uhkaa lakkauttaa luottamustoimia ja poliittinen päätöksenteko viedään yhä kauemmas kuntalaisilta, 
kuntalaisten vaikutusmahdollisuudet supistuvat lähelle olemattomaksi. 

Joukkoliikenteen  käyttö  on  yksityisautoilua  ympäristöystävällisempi  vaihtoehto,  mutta  kun 
matkalippujen hinnat  nousevat  ja palvelutaso  huononee,  autoilu  on usein edullisempi  vaihtoehto 
kuluttajille.  Yksityisautoilu  pahentaa  ilmastonmuutosta,  joten  ongelmat  siirtyvät  seuraavalle 
sukupolvelle. Vaikka opiskelijat, vanhukset ja työttömät käyttävät eniten joukkoliikennettä, linja-
autojen ja junien aikataulut ja vaihtoajat eivät ole suunniteltu vastaamaan heidän tarpeitaan. 

Mielestäni  kaikkien  poliittisten  päätösten  täytyy  pohjautua  Suomen  valtion  ja  Suomen  kansan 
hyvinvointiin. Lyhytnäköinen henkilökohtaisen hyödyn maksimointi valtion ja kansan kustannuksella 
tuottaa  pahaa jälkeä,  ja  tämä on lopetettava.  Mm.  Suomen EU-politiikka  ei  ole  ottanut  kansan 
mielipiteitä huomioon ja näin nykyisen hallituksen toiminta on kyseenalaista. Kun veronmaksajien ja 
eläkeläisten  rahat  tuhlataan  vastuuttomasti  vastoin  kansan  tahtoa,  työssä  käyvien  ja  iäkkäiden 
vanhusten edut kärsivät eniten.
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